
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 27. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 22
Mener ministeren, at det er i overensstemmelse med lovgivningen, når borge-
re får afslag på førtidspension selvom de har en arbejdsevne på under 1 time
om ugen? Der henvises bl.a. til artikel i Politiken den 26. oktober 2014: ”Styrt-
dyk i antallet af nye førtidspensioner”, hvor en borger med en arbejdsevne på
3x13 minutter ugentligt fik afslag på førtidspension.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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